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 مریم ضیغمی 

ــب  ــش ــام تــشــکــر از ام ــنـ ــهـ بـ
ــش  ــخ ــازپ ســـاعـــت 22، بـــا ب
ــال »دودکـــــش« ساخته  ــری س
محمدحسین لطیفی به شبکه 
تماشا می آید. او در فصل سوم 
این سریال هم بازی کرده است و به زودی با این 

مجموعه در تلویزیون دیده می شود.

تکمیل  مشغول  قــیــدی  منیر 
مراحل فنی فیلم جدیدش به 
نام »دسته دختران« است. این 
فیلم دفاع مقدسی با بازی نیکی 
زین العابدین  هــدی  کریمی، 
و فرشته حسینی در خرمشهر، اهــواز، آبــادان و 

تهران جلوی دوربین رفته است.

قربان محمدپور از دهم خرداد 
پــیــش تــولــیــد ســریــال »ســام 
ــاز خواهد کرد.  بمبئی« را آغ
این مجموعه محصول مشترک 
ــران و هند اســت و در 20  ــ ای
قسمت ساخته می شود. بازیگران فیلم »سام 

بمبئی« در سریال حضور ندارند.

بــهــروز بــقــایــی در گــفــت وگــو 
ــاره وضعیت  ــ ــ بـــا مـــیـــزان درب
شیوع  دوران  در  هنرمندان 
کــرونــا گفته اســـت، بازیگری 
مشغول  کـــه  مــی شــنــاســد  را 

ــت. او همچنین از کــم شدن  میوه فروشی اس
پیشنهادهای بازیگری خود گایه کرده است.

محمد بحرانی به تازگی حضور 
پررنگی در سریال های نمایش 
خانگی داشته اســت. او در دو 
ــوب، بــد،  ــ ــال کــمــدی »خ ــری س
جلف: ارتش سری« و »هیولا« 

بازی کرده و از روز پنج شنبه نیز با سریال »آن ها« 
به نمایش خانگی می آید.

فروغ قجابگلو در تله تئاتر »اتاق 
عــروس« به کارگردانی محمد 
قنبری بازی می کند و در این اثر 
با نسیم ادبی و گیتی قاسمی 
همبازی می شود. این بازیگر 

از جمعه شب سریال »زیرخاکی 2« را روی آنتن 
خواهد داشت.

چهره ها و خبر ها

خداداد عزیزی امشب مهمان 
خواهد  »شب آهنگی«  برنامه 
بود. این برنامه به کارگردانی 
و اجرای حامد آهنگی، ساعت 
پلتفرم فیلم نت منتشر  از   20
می شود. عزیزی پیش از این در »همرفیق« نیز به 

عنوان مهمان حضور داشت.

ــازی در  ــرای بـ مــیــتــرا حــجــار بـ
سریال »جزیره« ساخته سیروس 
مقدم، جلوی دوربــیــن رفته و 
ــازی در ایــن سریال  مشغول ب
ــس از  ــت. ایـــن مجموعه پ اسـ

سریال »رقص روی شیشه«، دومین تجربه حضور 
او در نمایش خانگی محسوب می شود.

سینمای جهان

 سریال شهید بروجردی 
ساخته می شود

نگارش سریال شهید بروجردی توسط حسین 
تراب نژاد به تهیه کنندگی علی آشتیانی پور در 

مرکز سیمافیلم آغاز شد.
به گزارش روابط عمومی سیمافیلم، شهید محمد 
بروجردی از شهدای هشت سال دفاع مقدس 
است که تاکنون بارها گروه های مختلف قصد 
ساخت سریال و فیلم سینمایی از زندگی شهید را 
داشتند که محقق نشده است. بالاخره همزمان با 
تحقیق و پژوهش درباره این چهره نام آشنای دفاع 
مقدس، نگارش فیلم نامه سریال توسط حسین 
تراب نژاد در سالروز آزادســازی خرمشهر آغاز و 
تهیه کنندگی مجموعه نیز به علی آشتیانی پور 
سپرده شد. این شهید بزرگوار عاوه بر حضور 
موثر و مبارزاتش در زمان وقوع انقاب، بعد از 
انقاب نیز وارد سپاه شد و از اولین افرادی است 
که سپاه را تشکیل داد و تا لحظه شهادت دلاورانه 

در جبهه ها حضور داشت.
در این سریال که در مرکز سیمافیلم تهیه و تولید 
می شود، تاش شده به دقت به حضور موثر ایشان 

در مقاطع مختلف توجه شود.

استقبال از »سریع و خشمگین« 
در چین

با اکران قسمت نهم »سریع و خشمگین« در چین، 
این فیلم با اقبال وسیعی روبه رو شد و بیش از ۸0 

درصد فروش گیشه ها را از آن خود کرد.
مجموعه  از  قسمت  نهمین  مهر،  ــزارش  گـ بــه 
فیلم های »سریع و خشمگین« وارد باکس آفیس 
ــار دیــگــر همانند  ــده و توانسته یــک ب چین ش
قسمت های قبلی، عملکردی بهتر در مقایسه با 
بازار آمریکای شمالی داشته باشد. فیلم »F9« در 
نخستین آخر هفته خود در چین توانست ۱۳۷ 
میلیون دلار بفروشد و ۸۳ درصد از سهم بازار را 
به خود اختصاص دهد. کل فروش باکس آفیس 
این کشور بین جمعه و یک شنبه ۱۶۵ میلیون 
دلار بود. موفقیت فیلم در حالی به دست آمده 
که نقدهای آن در چین بسیار معمولی بوده اند و 
بهترین امتیازی که از منتقدان کسب کرده ۷.۸ 

از ۱0 بوده است.
فیلم »F9« در آخر هفته در کره جنوبی هم ۵.۵۳ 
میلیون دلار فروخت و فروش پنج روزه اش را به 
9.۸۳ میلیون دلار رساند. به این ترتیب این فیلم 
از همین حالا از »میناری« عبور کرده تا تبدیل به 

سومین فیلم بزرگ سال در کره جنوبی شود. 

بازگشت کوین اسپیسی به سینما

کوین اسپیسی پس از چهار سال فعالیت نداشتن 
به دلیل اتهامات اخاقی، در یک فیلم ایتالیایی 

ساخته  فرانکو نرو بازی می کند.
به گــزارش ایسنا، این فیلم که »مــردی که خدا 
کشید« نام دارد در ایتالیا فیلم برداری می شود 
و فرانکو نرو بازیگر سرشناس سینمای ایتالیا 
کارگردانی آن را بر عهده دارد. ونسا ردگریو نیز 
دیگر بازیگری است که در کنار کوین اسپیسی 

مقابل دوربین فرانکو نرو خواهد رفت.
فرانکو نرو بازیگری که در بیش از 200 فیلم 
سینمایی بازی کرده و سابقه همکاری با فیلم 
سازان سرشناسی را در کارنامه دارد، گفت  که 
کوین اسپیسی بازیگر بسیار فوق العاده ای است 

و بی صبرانه منتظر ساخت این فیلم است.
در سال 20۱۷، آنتونی رپ بازیگر فیلم  »پیشتازان 
فضا« مدعی شد کوین اسپیسی در ۱۴ سالگی به 
او تعرض کرده است. اسپیسی بازیگر توانمندی 
که دو جایزه اسکار بــرای فیلم های »مظنونین 
همیشگی« و »زیبای آمریکایی« به همراه یک جایزه 
تونی و ۱2 نامزدی جایزه امی را در کارنامه دارد، به 
بیکارترین بازیگر هالیوود تبدیل شده که نمی تواند 
کار کند. پس از آن 20 مرد دیگر نیز اتهاماتی علیه  
اسپیسی در زمان فعالیت او در تئاتر اولدویک لندن 
بین سال های ۱99۵ تا 20۱۳ مطرح کردند و یک 
زن نیز در ایالت ماساچوست آمریکا، از او شکایت 
کرد که در نهایت اسپیسی از سوی دادگاه بی گناه 

شناخته شد.

ــار« بــه کــارگــردانــی علیرضا  ــض ســریــال »اح
افخمی، بالاخره یک شنبه شب به پایان رسید. 
ابتای بازیگران سریال به بیماری کووید-۱9 
باعث شد وقفه ای بین تصویربرداری آن ایجاد 
شود و قسمت  پایانی این مجموعه به موقع 
نامنظمی  پخش  نهایت  در  و  نرسد  آنتن  به 
داشته باشد. قرار بود قسمت پایانی سریال 
جمعه  هفته گذشته روی آنتن برود، اما زمان 
آن تغییر کرد و شنبه  و یک شنبه شب، طی دو 
قسمت پخش شد. دو قسمت پایانی »احضار« 
همچنین با تاخیر به آنتن رسید. این سریال 
شنبه شب با 2۵ و یک شنبه شب با ۵0 دقیقه 

تأخیر پخش شد.

پایان بندی ناقص و عجله ای	 
در قسمت های پایانی »احضار« تکلیف بعضی 
از اتفاقاتی که در طول سریال دیدیم، روشن 
نشد و مبهم ماند. به عنوان مثال در یکی از 
قسمت ها نشان داده شد شخصیت »شکیبا« 
که با »مائده« اختاف داشت، متوجه مقصر 
ــودن او در مــرگ »کامرانی« شــد، امــا هیچ  ب
استفاده ای از این موضوع نشد و اگر این اتفاق 
از سریال حذف می شد، تاثیری بر روند قصه 

نداشت. یکی از مسائلی که در سریال مفصل 
به آن پرداخته شد، ماجرای تصمیم »شیده« 
برای خواستگاری از »زهره« بود که در یکی از 
سکانس های پایانی سریال، صرفا این موضوع 
توسط »شیده« مطرح شد و از طرف »زهره« 
بی جواب ماند. سروته ماجرای کاهبرداری 
از »حامد« نیز با مطلع شدن او از این موضوع 
در یکی از سکانس های پایانی، به هم آمد! 

عاوه بر این ها قتل فرهاد نیز اتفاق مهمی 
در سریال بود که در لحظات پایانی سریال 
رخ داد و گویی فرصتی برای پرداختن به آن 
باقی نمانده بــود. مخاطبان این سریال در 
فضای مجازی، واکنش های منفی فراوانی به 
مبهم ماندن بعضی اتفاقات و پایان عجله ای 
 آن نشان داده و از پایان بندی سریال انتقاد 

کرده اند.

فراموش شدن کرونا	 
نکته عجیب دیگری که در قسمت های پایانی 
سریال وجود دارد، فراموش کردن ناگهانی 
پروتکل های بهداشتی و شیوع کروناست. 
در قسمت های گذشته ســریــال دیــدیــم که 
از  خانه  از  رفتن  بیرون  هنگام  شخصیت ها 
ماسک استفاده می کردند و اشاره های زیادی 
به مسئله شیوع کرونا در سریال وجود داشت، 
اما ناگهان در دو قسمت پایانی سریال این 
مــاجــرا بــه کلی فــرامــوش شــد و هیچ خبری 
از استفاده از ماسک و شیوع ویــروس کرونا 
نبود. هرچند همان طور که پیشتر در همین 
به  بهداشتی  پروتکل های  نوشتیم،  صفحه 
صــورت اصولی در سریال رعایت نمی شد، 
اما در هر صورت وقتی شاهد پرداختن به این 
موضوع در سریال بوده ایم، عجیب است که در 
قسمت های پایانی شرایط تغییر کرد و انگار نه 
انگار پیش از این در سریال دیده ایم که ویروس 

کرونا در جهان داستان وجود داشته است!

و  کــارگــردانــی  لیسانس  افشارپناه  مهوش 
هنرهای  دانــشــکــده  از  را  تئاتر  بــازیــگــری 
دراماتیک گرفته و فعالیت خود را با بازی در 
فیلم های کوتاه برادرش کوروش افشارپناه 
شــروع کــرده اســت. او که با بــازی در سریال 
ــاور« چندی پیش مهمان خانه ها بــود، از  »ی
نبود نقش برای بازیگران هم سن و سال خود 
سخن می گوید. افشارپناه از بازی در نقش 
تکراری گریزان است و همین را دلیل کم کاری 
اش می داند و ترجیح می دهد با دخترانش 
آموزشگاهی بزنند و در آن جا تجربه سال ها 
فعالیت اش را به هنرجویان عاقه مند منتقل 
کند. بازی در سریال »یاور« بهانه گفت و گوی 

ما با این هنرمند پیش کسوت شد.

برای بازی در سریال »یاور« و نقش »مریم 	 
بانو« با چه شناختی دعوت به کار شدید؟

در سریال »بوم و بانو«ی سعید سلطانی بازی 
کرده بودم و با بازی ام آشنا بود و برای بازی 
در این سریال پیشنهاد داد. فیلم نامه را که 
مطالعه کردم از نقش »مریم بانو« خوشم آمد، 
چون چالش برانگیز بود. برای رده سنی ما 
نقش جذابی نوشته نمی شود و این نقش برایم 

جای کار داشت.

دلیل این که نقش های جذاب برای سن 	 
شما نوشته نمی شود، چیست؟

بازیگران جوانی هستند که تلویزیون ترجیح 
می دهد از آن ها استفاده کند. بیشتر آثار 
نمایشی که نوشته می شود، دارای نقش های 
حاشیه ای و کوچک هستند که بود و نبود آن 
ها فرقی ندارد و معمولًا این گونه نقش ها برای 
سن های بالا به خصوص بازیگران خانم نوشته 
می شود ولی بــرای آقایان در سن بالا نقش 

های خوبی هست.

بــازی بازیگران جــوان را در قصه چطور 	 
ارزیابی کردید؟

امید به آینده آن ها وجود دارد، البته بستگی 
به خودشان دارد که بازیگری را جدی بگیرند 
یا نه، این که سریال روی آنتن برود و فقط دیده 
شوند، برای شان مهم نباشد بلکه باید سعی 
کنند با جدیت کار کنند، دانش خود را افزایش 
دهند و هر روز آموزش ببینند چون بازیگری 
کاری نیست که رهایش کنند و نیاز به به روز 
شدن دارد. اگر روی تمرین بدن و صدای خود 

متمرکز شوند، طبیعتاً موفق خواهند شد.

در دوران جوانی چقدر برای موفقیت خود 	 
تلاش کردید؟

از نوجوانی کار کرده ام، بازیگری را با بازی در 
فیلم کوتاه برادرم، کوروش افشارپناه شروع 
ــردم، سپس عاقه مند به بــازی شــدم، در  ک
دانشگاه تحصیل و سال ها در کارگاه نمایش، 
تئاتر کار کــردم و زحمت کشیدم. همزمان 
با دانشگاه و بعد از تحصیل نیز مدام کار می 
ــردم، هر روز تمرین بــدن و بیان داشتم و  ک
کارهای متعددی را اتود می زدم، خودم را 
آمــاده نگه داشتم، با تئاتری های باشعور و 
باسواد کــار کــردم و انــدک انــدک بــالا آمــدم. 
اکنون چند سال است که در موسسه ای که 
به همت دخترم تاسیس کــرده ایــم، تدریس 
می کنم و مجبور هستم به واسطه تدریس ها و 
حرفه ام به روز باشم تا سواد جوانان عاقه مند 

به حرفه بازیگری را در کاس هایم بالا ببرم.

از کلاس های بازیگری تان هنرجویان 	 
خود را به پروژه ای معرفی کرده اید؟

بله، ولی متاسفانه اکنون معرفی ها وضعیت 
خوبی ندارد. منظورم این است که جوانان باید 
هزینه ای را پرداخت کنند تا آن ها را در پروژه 
ای بپذیرند. هنرجویانم را حتماً به یک جای 

مطمئن معرفی می کنم.

شما دو مرتبه برای بازی در فیلم های »زیر 	 
بام های شهر« و »به خاطر هانیه« کاندیدای 
دریافت سیمرغ بازیگری از جشنواره فیلم 

فجر شدید. چرا در مقطعی کم کار شدید؟
اولًا من سه بار برای بازیگری در جشنواره فیلم 
فجر نامزد شدم؛ برای فیلم »خانه در انتظار« و 

هر زمان در جشنواره فجر، فیلم داشتم نامزد 
ــم سیمرغ چه زمانی  می شــدم امــا نمی دان
می خواهد بر شانه ام بنشیند؟! مدام آن را 
می پرانند! نمی دانم چه اتفاقی می افتد که 
در لحظه آخر می پرد و می رود! من در دهه 
های ۶0 و ۷0 خیلی فعال بودم، در دهه ۷0 
سینما به سمت جوان گرایی و عشق و عاشقی 
و خیانت و... گرایش پیدا کــرد و مسائل و 
مشکات آن ها مطرح می شد و از آن موقع 
نقش ها کم رنــگ شــد. در مصاحبه دیگری 
هم گفتم که من دو نقش زن جنوبی را بازی 
کردم و نامزد دریافت جایزه بازیگری شدم 
و بعد از آن همه پیشنهادها بــازی در همین 
نقش بود، من آذری زبان و اهل ارومیه هستم 
و چون نقش زن جنوبی را به این خوبی بازی 
کردم، لابد این توانایی را دارم که بر مبنای 
مدیران  و  دستیاران  سپرند.  می  نقش  آن 
تولید می گویند افشارپناه خود جنس است 
و نقش زن جنوبی را خوب بازی می کند برای 
همین دیگر نقش تکراری نپذیرفتم چون می 
خواهند آدم را کلیشه کنند و همچنین نقش 
های خوبی پیشنهاد داده نمی شد و دلیل کم 
کاری ام این بود. شما که وضعیت سینما را می 
 دانید، گروهی هستند که همیشه با هم کار 

می کنند.

انتخاب 	  گزیده  هنری  دوران  طــول  در 
و نقش هــای خوبی در سینما و تلویزیون 
بازی کردید، کدام نقش ها را بیشتر دوست 

داشتید؟
اصــولًا نقش هایی را که بــازی کــردم دوست 
داشتم ولی واقعاً نمی توانم بگویم کــدام را 
بیشتر دوست دارم، هرکدام از آن ها از یک 

جنبه برایم جذابیت دارد.

چندی پیش در راستای کمبود بازیگر، 	 
دو جوان میزی در خیابان گذاشته بودند 
و بازیگر انتخاب می کردند. عکس آن را 

دیده اید؟
آن را ندیده ام، اما می خواهند کار را ارزان تمام 
کنند، جوانان عاقه مند را جمع کنند و از آن 
ها پول بگیرند. از این اتفاق ها می افتد وگرنه 
این همه هنرجوی بازیگری داریم، این همه 
دانش آموخته رشته بازیگری داریم. چرا در 
خیابان میز بگذارند و بازیگر انتخاب کنند؟ 
ماشاءا... همه خاله و خواهرزاده های خود را 
برای بازی می برند. در کوچه انتخاب کردن 
بازیگر خیلی جالب اســت. شاید آن ها کار 
تحقیقاتی انجام می دهند که ببینید آیا همه 
دوست دارند بازیگر شوند؟ از قصاب گرفته 
تا قناد و بقال به من می گویند خانم یک نقش 

برای ما جور کن.

ــازیــگــری چیست؛ 	  دلــیــل ایـــن عــطــش ب
شهرت، پول؟

می گویند بازیگران دستمزدهای سنگینی 
می گیرند و نمی دانند که مثاً فان بازیگری 
که سال ها کار و یک فیلم اش غوغا می کند 
و در گیشه می فروشد و دستمزد میلیاردی 
می گیرد، زحمت کشیده و سال های زیادی 
در این حرفه کار کرده و بخت با او یار بوده و با 
اثری دیده شده است. همیشه به هنرجویانم 
می گویم که اگر در کاس هایم شرکت کرده 
اید که چهار روز دیگر عکس تان را بر سردر 
سینماها بزنند، بدانید که این خبرها نیست و 
اگر با این هدف آمده اید، جای درستی نیامده 
اید. این جا کار یاد می گیرید و وارد عرصه های 

حرفه ای می شوید.

خود شما با چه اثــری در بین بینندگان 	 
دیده شدید؟

نخستین فیلمی که به طور جدی با آن وارد 
سینما شدم، »خانه در انتظار« بود.

در دوران هنری تان بزرگ ترین آرزوی تان 	 
چیست؟

ــودم کــه حقم را از سینما  ــن فکر ب ــر بــه ای اگ
بگیریم، خیلی وقت پیش باید شروع می کردم 
تا خیلی کارها را انجام دهم ولی انتخاب خودم 
را کــردم، طلبی از کسی نــدارم و می خواهم 
چند صباحی که از عمرم باقی مانده کار کنم. 
آرزو دارم فرهنگی که در سینما ریشه می 
دواند، بتواند به سمت سامت برود. امیدوارم 
شرایط مملکت درست شود و بتوانیم بیماری 

کرونا را کنترل کنیم.


